

正面

USER MANUAL

Wired Keyboard

Model: JP208

Thank you very much for choosing this keyboard. To make sure your new keyboard can work properly, please read this manual carefully before using it.

Package Included

- 1* Wired Keyboard
- 1* User Manual

Specifications

Compatible System	MAC
Connection	USB / Type-C
Working Voltage	5V
Working Current	≤ 100mA
Service Life	≥ 500 million keystrokes
Waking Up	Press any buttons
Working Current in Sleep Mode	< 20mA
Dimension	433.8*119.6*12.3 mm

How to Use

- Take out the keyboard.



- Plug the Type-C connector in the Type-C port of the laptop / tablet (or plug the USB A connector in the USB A port of the computer / laptop, then you can use the keyboard when the computer driver is loaded successfully.



or



Multi-Media Function Keys

Keys	Multimedia function
	Decrease Brightness
	Increase Brightness
	Mission Control
	Computer Programs
	Previous Track
	Pause / Play
	Next Track
	Mute
	Volume Down
	Volume Up
	Pop up CD Driver
	Select All
	Copy
	Paste
	Power On/ Off (Long Press)

Note: If you want to use the multimedia function, please press the button "FN" and the button F1-F12.

Safety Warning

IMPORTANT: To reduce risk of fire, electric shock, or injury, follow these safety instructions.

- ▲ Heat Exposure: Avoid leaving the item in high-temperature environments or in direct sunlight, which could result in a fire hazard.
- ▲ Liquid Exposure: Keep the item away from water and liquids. Do not use if wet until thoroughly dried.
- ▲ Damage and Leakage: Cease usage and consult customer service if the item is damaged or the battery leaks.
- ▲ Correct Disposal: Follow local regulations for disposing of electronic devices and batteries. Do not dispose of with household waste.
- ▲ Radio Frequency Interference: This device may cause interference with other electronics. Keep a safe distance from sensitive devices.
- ▲ Child Safety: Keep the item and its components out of reach of children to avoid choking or battery ingestion hazards. Never allow children to handle the item unsupervised.

CAUTION: Non-compliance with the above warnings can lead to serious injury or property damage.

For further assistance or information, please contact our customer service.
Email: support@seends.com

EU Declaration of Conformity

Declared Object: Wired Keyboard
Model: JP208
Input: 5V=1A
Place of Production: Made in China
Manufacturer: Dongguan Coates Technology Co., Ltd
Email: hw@coatesworld.com
Address: No 2, XingJun Road, Qinghuabu, Tangxia Town, Dongguan City, Guangdong Province, China

European Representative:
Business name: g.L.L. GmbH
Business address: The Imperial, 34-35 St Stephens Gardens, Hadding 108, London, United Kingdom, W2 3HA
Email: Amorini@seends.com

Business name: AMARTE INTERNATIONAL TRADE LIMITED
Business address: The Imperial, 34-35 St Stephens Gardens, Hadding 108, London, United Kingdom, W2 3HA
Email: Amorini@seends.com

It is our sole responsibility to declare that the above products are in full compliance with Directive 2014/53/EU, 2011/65/EU (as amended)

Position: Managing Director

Signature:

Date of Sign: 2022.1.5

EU agent name:

Date of Sign: 2022.1.5



第一页

第二页

第三页

第四页

第五页

第六页

背面

Bedienungsanleitung

Tastatur mit Kabel

Modell: JP208

Vielen Dank, dass Sie sich für diese Tastatur entschieden haben. Bitte lesen Sie dieses Handbuch sorgfältig durch, bevor Sie es verwenden, um sicherzustellen, dass Ihre neue Tastatur ordnungsgemäß funktioniert.

Lieferumfang

- 1* Tastatur mit Kabel
- 1* Bedienungsanleitung

Spezifikation der Tastatur

Kompatible Systeme	MAC
Verbindungsmethode	USB / Typ-C
Betriebsspannung	5V
Arbeitsstrom der Taste	≤ 100mA
Lebensdauer der Taste	≥ 5 Millionen Tippen
Aktivierung aus dem Schlafmodus	Per beliebigen Tastendruck
Strom beim Schlafmodus	< 20mA
Größe des Produkts	433.8 x 119.6 x 12.3mm

Verwendung des Produkts

- Nehmen Sie die Tastatur heraus.



- Nehmen Sie das Kabel aus und stecken Sie den Typ-C-Stecker in den Typ-C-Steckplatz Ihres Laptops / Tablets (oder stecken Sie den USB-Stecker in den USB-Steckplatz Ihres Computers / Notebooks / Tablets). Sobald der PC-Treiber erfolgreich geladen wird, können Sie die Tastatur benutzen.



oder



Multimedia-Funktionstasten

Tasten	Multimedia-Funktionen
	Helligkeit minus
	Helligkeit plus
	Aufgabenzentrum
	Programmliste
	Vorheriger Song
	Pause/Play
	Nächster Song
	Stummschalten
	Lautstärke runter
	Lauter
	CD-ROM auswerfen
	Alle auswählen
	Kopieren
	Einfügen
	Einschaltknopf (lang drücken)

Bitte beachten Sie: Sie müssen die Tasten Fn und F1-F12 gleichzeitig drücken, um die Multimedia-Funktion zu erreichen.

Sicherheitswarnung

WICHTIG: Um das Risiko von Feuer, elektrischem Schlag oder Verletzungen zu verringern, befolgen Sie diese Sicherheitsanweisungen.

- ▲ Hitzeentwicklung: Vermeiden Sie es, das Gerät in Umgebungen mit hohen Temperaturen oder direktem Sonnenlicht zu lassen, da dies ein Brandrisiko darstellen könnte.
- ▲ Flüssigkeitseinwirkung: Halten Sie das Gerät von Wasser und Flüssigkeiten fern. Verwenden Sie es nicht, wenn es nass ist, bis es gründlich getrocknet ist.
- ▲ Beschädigung und Leckage: Stoppen Sie die Nutzung und konsultieren Sie den Kundenservice, wenn das Gerät beschädigt ist oder der Akku undicht ist.
- ▲ Korrekte Entsorgung: Befolgen Sie örtliche Vorschriften zur Entsorgung von elektronischen Geräten und Batterien. Entsorgen Sie diese nicht mit dem Hausmüll.
- ▲ Funkstörungen: Dieses Gerät kann Interferenzen mit anderen elektronischen Geräten verursachen. Halten Sie einen sicheren Abstand zu empfindlichen Geräten.
- ▲ Kindersicherheit: Halten Sie das Gerät und seine Komponenten außer Reichweite von Kindern, um Ersticken- oder Verschluckungsgefahren durch Batterien zu vermeiden. Lassen Sie Kinder niemals unbeaufsichtigt mit dem Gerät umgehen.

VORSICHT: Die Nichtbeachtung der obigen Warnhinweise kann zu schweren Verletzungen oder Sachschäden führen.

Für weitere Unterstützung oder Informationen wenden Sie sich bitte an unseren Kundenservice.
Email: support@seends.com

EU Declaration of Conformity

Produktname: Tastatur mit Kabel
Modell: JP208
Eingang: 5V=1A
Produktionsort: Made in China
Hersteller: Dongguan Coates Technology Co., Ltd
Email: hw@coatesworld.com
Adresse: No 2, XingJun Road, Qinghuabu, Tangxia Town, Dongguan City, Guangdong Province, China

Europäischer Vertreter:
Business name: g.L.L. GmbH
Business address: The Imperial, 34-35 St Stephens Gardens, Hadding 108, London, United Kingdom, W2 3HA
Email: Amorini@seends.com

Business name: AMARTE INTERNATIONAL TRADE LIMITED
Business address: The Imperial, 34-35 St Stephens Gardens, Hadding 108, London, United Kingdom, W2 3HA
Email: Amorini@seends.com

Es liegt in unserer alleinigen Verantwortung zu erklären, dass die oben genannten Produkte der Richtlinie 2014/53/EU, 2011/65/EU (in der jeweils gültigen Fassung) vollständig entsprechen.

Position: Managing Director

Unterschrift:

Datum der Unterzeichnung: 2022.1.5

Name des EU-Agenten:

Datum der Unterzeichnung: 2022.1.5



技术要求: (材质, 工艺, 尺寸, 公差等)

- 1) 材质: 100g书写纸
- 2) 工艺: 单黑双面印刷, 风琴折
- 3) 尺寸: 105*148.5mm
- 4) 公差: +/-0.1mm

名 称	说明书	设 计	顾	审 核	
产品型号	CK130U	日 期	2025.04.08	批准	
客 户	乐巢	产品料号	405-001451	版本	A1
比 例	1:1	备 注	客供图档		

*如PDF档用AI打开字体, 图片缺失请供应商及时反馈! 谢谢, 合作愉快!

创享

COLSO